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SE-BRM.0012.3.9.2024 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 21 listopada 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 21 listopada 2024 roku        

w sali posiedzeń  ratusza  bnińskiego.  Obrady  rozpoczęto  o  godzinie   9:00,               

a   zakończono o godzinie 11:15. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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 W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz Miasta i Gminy 

Kórnik, Sebastian Wlazły Wiceburmistrz MiG Kórnik, Katarzyna Szamałek Skarbnik MiG 

Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

UMiG Kórnik, mieszkańcy. 

 

 1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił o zachowanie reguł 

dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 19 radnych. Komisja Budżetu                

i Finansów miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodniczący 

Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego wcześniej 

porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Małgorzata Skrzypczak 
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 Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Informacje Dyrektora KCSiR OAZA Kórnik na temat postępów prac dotyczących 

zagospodarowania terenu w Błażejewku.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na rok 2024, 

b) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w Kórniku, 

c) ustalenia opłat i zasad wynajmu świetlic wiejskich oraz pomieszczeń przynależnych 

stanowiących własność Miasta i Gminy Kórnik. 

5. Zapoznanie się z projektami:  

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

b) uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

6. Zapoznanie się z pismami w sprawie:  

a) remontu wiaty piknikowej w Kamionkach. 

7. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy.  

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse8
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse11
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse13
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/fd3de22a-c297-4#collapse14
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Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Małgorzata Skrzypczak 

 

3. Informacje Dyrektora KCSiR OAZA Kórnik na temat postępów prac dotyczących 

zagospodarowania terenu w Błażejewku. 

Prezentację przedstawił i omówił Wojciech Kiełbasiewicz Dyrektor Kórnickiego Centrum 

Sportu i Rekreacji w Kórniku – dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski podziękował za zapoznanie 

zgromadzonych z efektem wykonanych prac na terenie starego ośrodka wczasowego   

w Błażejewku.  Dyrektor Wojciech Kiełbasiewicz rozpoczął dyskusję w sprawie budowy 

slipów na jeziorze w Błażejewku.                          

Radny Adam Zydroń odpowiedział, że pozytywnie ocenia tempo zmian, jakie zachodzą 

na obszarze koło jeziora w Błażejewku, ale jest przeciwny koncepcji budowy slipu. 

Zaznaczył, że inwestycja powstałaby kosztem degradacji przyrody. Dodatkowym 

utrudnieniem dla mieszkańców i uczestników plażowania będzie hałas. Zauważył,        

że środki finansowe przeznaczone na realizację inwestycji pochodziłyby ze środków 

budżetowych gminy Kórnik. Gmina nie może sponsorować osób prywatnych.  Dyrektor 

Wojciech Kiełbasiewicz przypomniał, że inwestycja nie mogłaby dojść do skutku bez 

zmiany uchwały powiatu. Dlatego w pierwszej kolejności poddaje ten temat pod 

dyskusję radnym.  

Radny Adam Zydroń zaproponował  wprowadzenie ta tym terenie strefy gminnej 

ochrony przyrody i utworzenie regulaminu korzystania z plaży. 

Radna Danuta Paluszkiewicz przypomniała, że podobne głosy były podczas dyskusji 

dotyczącej budowy promenady w Kórniku. Inwestycja powstała i nikt nie skarży się na 

hałas.  

Radny Krzysztof Bajoński zwrócił uwagę na różnicę wykorzystania promenady, a plaży 

gdzie wypoczywają wczasowicze i mieszkańcy.  

Radny Jarosław Janowski zapytał, czy przewiduje się budowę chodników na plaży 

przystosowanych dla osób niepełnosprawnych oraz dla matek z małymi dziećmi. 
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Odpowiedzi udzielił dyrektor Wojciech Kiełbasiewicz informując, że kierując się 

doświadczeniem i rozwiązaniom użytym na Ośrodku Sporu i Rekreacji Błonie w Kórniku, 

na plaży w Błażejewku powstaną chodniki już w tym roku.       

Radny  Sebastian Stein poprosił o przesłanie prezentacji radnym na maila. 

Radny Maciej Brylewski zadał pytanie, czy lokalizacja slipu w Błażejewku jest 

właściwym miejscem. Zwrócił uwagę na niekorzystne ukształtowanie terenu jeziora       

co przyczyniłoby się do dużych kosztów związanych z inwestycją oraz trudnym 

dojazdem. Zauważył, że nad jeziorem znajduje się wiele nielegalnych wjazdów do 

jeziora, z których korzystają motorowodniacy i rozumie mieszkańców, którym 

przeszkadza hałas. Dyrektor Wojciech Kiełbasiewicz odniósł się do swojej poprzedniej 

wypowiedzi, że to jest temat poddany pod dyskusję. 

Radny Jerzy Rozmiarek przypomniał, że podczas trwania poprzedniej kadencji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik pomysł ten był już omawiany i nie zdobył poparcia radnych. 

Radny Michał Buchwald zauważył, że ze względu na bezpieczeństwo korzystających     

z walorów naszej gminy, czyli jeziora zjazdy takie są potrzebne. Pochwalił montaż bojek 

na jeziorze, które utrudniają samolotom wodowanie. 

Radny  Adam Zydroń zapytał, czy są pomysły wykorzystania jeziora i jego otoczenia       

w okresie jesienno-wiosennym. Odpowiedzi udzielił dyrektor Wojciech Kiełbasiewicz,   

że w zależności od pogody odbywały się animacje dla dzieci. W planach na przyszłość 

jest budowa ścieżki do wieży widokowej.  

Przewodniczący Adam Lewandowski podziękował za wyczerpującą prezentację              

i odpowiedzi na pytania radnych. Zwrócił uwagę, że bezpieczeństwo i życie 

wypoczywających jest najważniejsze. 

Radny Krzysztof Bajoński sprostował, że nie jest przeciwko powstaniu slipów, ale to 

miejsce ma być w pełni kontrolowane dla innych osób, które stwarzają zagrożenie dla 

pozostałych uczestników plażowania. 

  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 Dokumenty stanowią załączniki do protokołu. 
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4a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta         

i Gminy Kórnik na rok 2024. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek. 

Głos zabrała radna Marta Kowalczyk zadając pytanie kiedy Ochotnicza Straż Pożarna 

otrzyma środki finansowe przekazane z sołectwa Koninko. Odpowiedzi udzieliła 

skarbnik Katarzyna Szamałek informując, że wydatek pokryje Urząd. Wyjaśniła sposoby 

finansowania jednostek OSP na terenie gminy Kórnik.  

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała, w jakiej formie będzie nagroda w konkursie 

plastycznym oraz jak zostaną rozdysponowane wydatki z tytułu dotacji na niepubliczne 

jednostki oświaty. Skarbnik Katarzyna Szamałek odpowiedziała, że na wniosek złożony 

przez Wydział Oświaty UMiG Kórnik środki finansowe zostaną przeznaczone na 

dofinansowanie niepublicznych jednostek oświatowych.  Więcej uwag nie zgłoszono       

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na rok 2024. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Małgorzata Skrzypczak 

  

4b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości położonej w Kórniku. 
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Radnych z projektem uchwały zapoznał wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Brak pytań. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w Kórniku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Małgorzata Skrzypczak 

  

4c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie. ustalenia opłat i zasad wynajmu świetlic 

wiejskich oraz pomieszczeń przynależnych stanowiących własność Miasta i Gminy 

Kórnik. 

Projekt uchwały omówił burmistrz Przemysław Pacholski. 

Radna Iwona Kosmalska poinformował, że projekt uchwały był też omawiany na Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, gdzie uzyskał pozytywną rekomendację. W imieniu 

pani sołtys z Borówca  zgłosiła kolejną propozycję zmiany zapisów w projekcie uchwały 

polegająca na umieszczeniu zapisu możliwości wynajmu i korzystania ze świetlicy tylko 

mieszkańcom posiadających Kartę Mieszkańca.  

Radny Adam Zydroń zwrócił uwagę, że świetlica powinna być dostępna dla wszystkich. 

Zaproponował wprowadzenie innej stawki dla osób posiadających Kartę Mieszkańca      

i dla tych, którzy takiej karty nie mają. 

Radna Iwona Kosmalska wyjaśniła, że świetlice w niektórych miejscowościach są 

bardziej użytkowane, co przyczynia się do większego zużycia budynku oraz pozostałego 
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wyposażenia. Występują problemy z pokryciem szkód wyrządzonych przez 

wynajmującego.  

Radna Marta Kowalczyk złożyła postulat darmowego wynajmu sali raz w roku przez 

wspólnoty mieszkaniowe w celu zorganizowania spotkania.  

Do propozycji radnej odniósł się przewodniczący Adam Lewandowski informując, że      

wspólnoty mieszkaniowe wynajmują inne pomieszczenia np. świetlice szkolne, za które 

uiszczają opłaty. Zaproponował wprowadzenie zapisu, który nie wskazywałby na daną 

grupę ludzi chcących wynająć świetlicę. Głos w dyskusji zabrał burmistrz Przemysław 

Pacholski wyjaśniając, że w przypadku świetlicy w Szczytnikach salą zarządza OSP 

Szczytniki. 

Radny Jarosław Janowski poparł propozycję radnej Iwony Kosmalskiej ograniczenia 

wynajmu świetlic. Zaproponował zdjęcie z porządku obrad projekt uchwały. 

Burmistrz Przemysław Pacholski stanął na stanowisku, że świetlice mają służyć 

mieszkańcom. Zgodził się z wprowadzeniem ograniczeń wynajmu świetlic. 

Zaproponował inną stawkę dla osób poza gminy Kórnik. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił zmiany jakie wprowadzono po Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, odniósł się do pisma pani Sołtys wsi Borówiec – 

wniosek jest załącznikiem do protokołu.  

Radna Iwona Kosmalska złożyła wniosek formalny o zdjęciu projektu uchwały                

z porządku obrad Komisji i ponownym przedłożeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska z uwzględnieniem wszystkich omówionych zmian. 

Radny Jerzy Walczyk odniósł się do zapisów w § 14 projektu uchwały. Zwrócił uwagę, 

że są miejscowości gdzie nie ma świetlic, a mieszkańcy też mają potrzebę spotkań. 

Stanął na stanowisku, że nie można ich karać dlatego, że nie mają takiego zaplecza 

lokalowego. Płacą podatki, więc mają takie samo prawo korzystać ze świetlicy. 

Radny Michał Buchwald poparł propozycję zróżnicowania opłat za wynajem sali. 

Radny Piotr Szczepaniak zwrócił uwagę, że warto zróżnicować te kwoty, ale trzeba to 

zrobić racjonalnie. Zaproponował wpisanie do regulaminu korzystania ze świetlic kaucji 

dla osób wynajmujących. 

Radny Maciej Brylewski poprosił o wyjaśnienie zapisów w § 15 regulaminu 

określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic.  
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Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśniając, że zapis ten reguluje 

wynajem sali na cele komercyjne. 

Radny Maciej Brylewski poprosił o korektę zapisu w § 16 pkt 1 o dodanie spójnika „i”. 

Radny odniósł się do sytuacji, kiedy na sali prowadzone są zajęcia rekreacyjno-

sportowe, gdzie organizator pobiera opłaty za prowadzenie zajęć. W takim przypadku 

mieszkańca dodatkowo obciąży się opłatą za wynajem świetlicy wiejskiej. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zwrócił uwagę, że zabieg ten ma na celu 

formalizowanie tak działających przedsiębiorców. Stanął na stanowisku, że od osób 

takich powinna być pobierana opłata. Podziękował za wszystkie uwagi. Poinformował, 

że dokument zostanie jeszcze raz poprawiony i sprawdzony przez radcę prawnego. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie  zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Małgorzata Skrzypczak 

 

5. Zapoznanie się z projektami: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu.  

Skarbnik Katarzyna Szamałek przedstawiła projekt uchwały budżetowej na 2025 rok 

oraz Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2025-2037. 
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5a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

5b) uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przypomniał harmonogram prac nad budżetem na 

2025 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2037. 

 

6. Zapoznanie się z pismami w sprawie: 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

6a) remontu wiaty piknikowej w Kamionkach, 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że Urząd MiG Kórnik pochyli się nad 

wszystkimi wnioskami, jakie wpłynęły w sprawie tworzenia budżetu na 2025 rok i WPF. 

Radny Jerzy Walczyk zwrócił uwagę na fundusz sołecki i podstawowe działania sołtysa, 

czyli integrację społeczności oraz dbanie o sołectwo. Zauważył, że warto wziąć pod 

uwagę ten wniosek, ponieważ o wszystkie obiekty trzeba dbać i naprawiać je. Sołtysi 

powinni być szczególnie wyczuleni i odpowiedzialni za powierzony im majątek. 

Ze słowami swojego przedmówcy zgodził się burmistrz Przemysław Pacholski.  

   

7. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zapoznał radnych z pismem mieszkańców gminy 

Kórnik w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki 228/3 położonej w miejscowości 

Kórnik. Swoje stanowisko w tej sprawie omówiła wnioskodawczyni. Zwróciła uwagę na 

fakt dbania i zagospodarowania terenu przez jej rodzinę. Poprosiła o pozytywną 

decyzję.  

Stanowisko w tej sprawie zajął radny Adam Zydroń, który poinformował, że jeżeli 

omawiana nieruchomość nie jest teraz potrzebna gminie Kórnik, jest za jej 

wydzierżawieniem wnioskodawczyni. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy działka jest w planie zagospodarowania 

przestrzennego jako działka budowlana. Odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław 

Pacholski informując, że nieruchomość nie jest objęta takim planem.  

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania wniosku o dzierżawę działki 228/3 położonej w Kórniku,     

w rejonie ul. Asnyka i bez przetargowe wydzierżawienie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Małgorzata Skrzypczak 

 

Radna Danuta Paluszkiewicz zaprosiła zabranych na otwarcie kolejnego sezonu 

korzystania z lodowiska na Błoniach w Kórniku. 

Radny Sebastian Stein zapytał, czy służby porządkowe są przygotowane na sezon 

zimowy. Poprosił o umieszczenie na stronie urzędu nr telefonu, pod który mieszkańcy 

mogliby zgłaszać potrzebę np. odśnieżenia drogi. 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że nr telefonu zgłoszeniowego zostanie 

 opublikowany dla wszystkich zainteresowanych. 

 

8. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                                  Przewodniczący komisji 

                                                                                                   /-/ Adam Lewandowski 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


